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Bestyrelsesmøde, referat 

 
Afbud fra Søren Clausen og Christian Due. 
 

1. Dagsorden godkendt 
 
2. Kort opfølgning på referat fra sidste møde (formanden gennemgår) 
    Banken er kontaktet, Jørgen medbringer underskrevet referat af generalforsamlingen. 
    Kreditkort til 2. bruger oprettes.  
 
    5-års-eftersyn foretaget. Råd og svamp ved broer påtalt i forhold til garantien.     
    Problemer med kloak i søbad påtalt, problemet er forårsaget af hældning.  
    Repræsentant fra kommunen deltog. 
 
    Lån ved kommunen, - under punkt 3. 
 
    Vurdering af rengøring, - behov og omfang fremover.  
    Fungerer fint, flere har meldt sig. 
 
3. Gennemgang af driftsaftale 
    Kommunen kontaktes (Leslie) vedr. rentesats og restgæld på jollehavn og ny bro. 
 
4. Forslag fra Carl Ove Dydensborg vedr. overtagelse af broer ved Renaissancehavn.   
    Leslie medbringer Carl Oves projektplaner og gennemgår disse. 
    Forslaget er interessant, men jollehavnen ønsker ikke flere opgaver. Bestyrelsen   
    anbefaler Carl-Ove at gå videre til kommunen med forslaget, eftersom der p.t. ikke er  
    ledige pladser i Marinaen.  
     
 
6  Økonomi - kort status 
   - behov for 2. kontokort. Ordnes med banken. 
   - overdragelse af adgang til bank til ny formand. Ordnes med banken. 
 
7. Status for udlejning af fælleshus, huse og pladser 
    Jollehuset jævnt udlejet. Infolisten til lejere er opdateret. Steen aflevere løbende liste  
    over lejere til kasser. 
    Huse og pladser udlejet. Venteliste med mange på -, dog et rimeligt antal med akut  
    behov. 
 
8. Nyt fra Søm og Skruer - 
    -  herunder drøftelse af overflade på p- plads. 
    Problemet drøftet, men indtil videre får parkeringen lov til at være i den nuværende   
    tilstand. 
 
9. Evt. 
    Dato for næste møde. 
    Forslag, onsdag den 9. dec. kl. 17.30. 

 


